



## A Palace of enduring values

### Un Palais aux valeurs sûres

Originally a private guest palace it nestles in Marrakech's palm grove and has just undergone a facelift designed to revive its charms. The 22 suites of Moorish inspiration each offer an original design showcasing the work of Moroccan artisans. Chic and elegant, everything is done to make you feel at home. The fitness center is free with 24 hour access. A spa with a hammam, sauna and massage rooms is available and a clay tennis court. The Place lies in three richly appointed hectares, with its sumptuous pool

of 400m, and a park for walking and relaxation among the scent of orange trees, lush roses and bougainvillea. Besides its Moroccan restaurant, the palace has recently added the new «M» bar with its restaurant and lounge decorated in a flamboyant art deco style, «The Great Gatsby» in black and gold. It offers very authentic trendy food for dinner or a drink in the company of the enduring successful Urban Play Band and its dancers on the weekend. The Mehdi Palace can be hired privately for events or celebrations. An address to be rediscovered.

À l'origine domaine privé, ce palais d'hôtes niché dans la palmeraie de Marrakech vient de subir un sérieux lifting destiné à raviver ses charmes. Les 22 suites d'inspiration arabo-mauresque offrent chacune une décoration originale mettant en valeur le travail des artisans marocains.

Dans une ambiance chic et élégante, tout est fait pour qu'on se sente comme chez soi. Le fitness est en libre accès 24h sur 24. Un spa avec hammam, sauna et cabines de massages est à disposition ainsi qu'un terrain de tennis en terre battue.

Riche de ses trois hectares, avec sa somptueuse piscine de 400m, le parc appelle à la promenade et à la détente parmi les senteurs des orangers et la luxuriance des rosiers et des bougainvillées. Outre son restaurant marocain, le palais s'est récemment enrichi du « M » nouveau bar-restaurant-lounge à la décoration art-déco flamboyante style « Gatsby le magnifique » tout en noir et or. Une cuisine authentique très « trendy » pour dîner ou boire un verre en compagnie de l'orchestre Urban Play aux succès intemporels et ses danseuses, en weekend.

Le Palais Mehdi peut être privatisé pour des événements ou des célébrations. Une adresse à redécouvrir.

